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1ο θέμα: Ενημέρωση 
∆εδομένου ότι την προηγούμενη (24/1) πραγματοποιήθηκε εθιμοτυπική συνάντηση με τον Πρύτανη 
ΠΘ στην οποία δεν ήταν παρόντα όλα τα μέλη του ∆Σ, έγινε μια σύντομη ανασκόπηση και 
σχολιασμός της συνάντησης η οποία διεξήχθη σε πολύ καλό κλίμα.  
Ανέλαβε ο Γραμματέας του Συλλόγου να ενημερώσει τον Γραμματέα της Συγκλήτου έτσι ώστε στις 
συνεδριάσεις της Συγκλήτου να προσκαλείται ο νέος πλέον Πρόεδρος του Συλλόγου. 
 
2ο θέμα: Site Συλλόγου 
Η ευθύνη ενημέρωσης και η συνεργασία με τον τεχνικό υποστήριξης του site έχει ανατεθεί στον 
Γραμματέα του Συλλόγου Τ. Πολίτη.  
Αποφασίστηκε: 
Στο site να προστεθεί επιλογή «ενημέρωση από ΥΠ∆ΒΜΘ» 
Θα ανέβουν στο site όλες οι αποφάσεις ∆Σ και ΓΣ, καθώς και τα πρακτικά ∆Σ και ΓΣ. 
Όλα τα άρθρα που προτείνονται από τα μέλη του ∆Σ θα «ανεβαίνουν» στο site. 
Όλα τα άρθρα που προτείνονται από μέλη του Συλλόγου, θα εγκρίνονται από το ∆Σ πριν «ανέβουν». 
 
3ο θέμα: Προετοιμασία ΓΣ 
Κύρια θέματα της ΓΣ του Συλλόγου που πραγματοποιείται την επομένη είναι η ενημέρωση και 
αποτίμηση από το 10ο Συνέδριο της ΠΟΣ∆ΕΠ, καθώς και το πρόβλημα με την περικοπή των 
πιστώσεων των διδασκόντων με Π∆407/80. Αποφασίστηκε να δοθεί χρόνος 10’ σε κάθε παράταξη 
για να ενημερώσει σε σχέση με το Συνέδριο. 
 
4ο θέμα: Νέο θεσμικό πλαίσιο 
Η δημόσια διαβούλευση επί των νομοθετικών τροποποιήσεων σχετικών με θεσμικά ζητήματα των 
πανεπιστημίων έχει ολοκληρωθεί. Στο επόμενο σύντομο χρονικό διάστημα το σχέδιο νόμου του 
Υπουργείου  θα κατατεθεί στην Επιτροπή Μορφωτικών Υποθέσεων και εν συνεχεία στην ολομέλεια 
της Βουλής προς ψήφιση. Οι βασικές διατάξεις του νομοσχεδίου δεν φαίνεται να διαφοροποιούνται 
από αυτές του «κειμένου διαβούλευσης» που το Υπουργείο έδωσε στη δημοσιότητα προ δύο μηνών 
περίπου. Το ∆Σ εκτιμά ότι οι θεσμικές αλλαγές του ΥΠ∆ΒΜΘ μεταλλάσσουν ριζικά το ρόλο του 
δημόσιου πανεπιστημίου, καθώς και τους όρους εργασίας των πανεπιστημιακών. Εκτιμά επίσης ότι 
πολλοί συνάδελφοι δεν έχουν μέχρι σήμερα σχηματίσει μια πλήρη εικόνα των επιδιωκόμενων 
αλλαγών. Αποφασίστηκε ομόφωνα να ζητηθεί από τους Προέδρους των Τμημάτων να  παραβρεθεί 
το ∆Σ σε επόμενη ΓΣ εκάστου Τμήματος και να συζητήσει με τους συναδέλφους και τις 
συναδέλφισσες σχετικά με τις νομοθετικές προθέσεις του Υπουργείου. Την επικοινωνία με τους 
Προέδρους των Τμημάτων ανέλαβε ο Γραμματέας του Συλλόγου. 
Στο ίδιο πλαίσιο, συνομολογήθηκε ότι χρειάζεται εξωστρέφεια των μελών ∆ΕΠ και για αυτό θα 
χρησίμευε να γραφτεί κείμενο που να παρουσιάζει το έργο του πανεπιστημιακού. Την πρώτη εκδοχή 
του άρθρου ανέλαβε να γράψει ο  Πρόεδρος. 



Κρίθηκε σκόπιμο επίσης όπου είναι εφικτό να υπάρχουν εμφανίσεις στα ηλεκτρονικά και 
αρθρογραφία στα έντυπα ΜΜΕ των μελών του ∆Σ με στόχο της ενημέρωση της κοινής γνώμης 
σχετικά με τα ζητήματα που απασχολούν τα ΑΕΙ. 
 
5ο θέμα: Γιορτή Συλλόγου 
Ως ημερομηνία της κοπής της πίττας και της γιορτής του Συλλόγου προσδιορίστηκε η Τετάρτη 
23/2/2011. Την επιλογή χώρου και την διαδικασία προετοιμασίας της γιορτής ανέλαβε ο Πρόεδρος 
του Συλλόγου. 


